
INTERVJU S TRENEROM KOŠARKE - DAMIROM BENETOM 

Trener košarke, Damir Beneta, također je i domar u Osnovnoj školi Mate 
Lovraka u Zagrebu. Trenira košarku učenike petog i šestog razreda. Dobar je 
trener i još bolji domar. Vesel je, ali kod njega je uvijek red, rad i disciplina. 

 

NOVINAR: Što vas je potaklo da budete trener košarke? 

TRENER: Potakla me ljubav prema košarci, djeci i sportu opdenito. 

NOVINAR: Sviđa li vam se taj posao? 

TRENER: Posao mi se jako sviđa. 

NOVINAR: Imate li dobre učenike/košarkaše? 

TRENER: Moji učenici/košarkaši su jako dobri u okviru svojih mogudnosti. 

NOVINAR: Koliko dugo ved radite taj posao? 

TRENER: Taj posao radim ved 24 godine. 

NOVINAR: Kada mislite prestati raditi taj posao? 

TRENER: Prestat du raditi kada osjetim da fizički više ne mogu raditi taj posao. 

NOVINAR: Jeste li zadovoljni uspjehom svojih učenika/košarkaša? 

TRENER: Zadovoljan sam uspjehom svojih učenika/košarkaša, ali smatram da 
uvijek može bolje. 

Intervju vodio: 

Vito Đeldum Grozid, 6.r. 


